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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2021. december. 17. (péntek) 10 óra 00 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalának Dísztermében megtartott rendes nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 

Móra Viktória elnökhelyettes; 
Kővári László bizottsági tag; 
Kajos Endre Károly bizottsági tag; 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 
Kovács Lászlóné osztályvezető; 
 
 

Meghívottak:     
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató; 

     Berlinger Attila ügyvezető igazgató; 
      
 

Az elnök megállapítja, hogy a nyilvános ülés megtartásának feltételei fennállnak, valamint 
megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a bizottság határozatképes. A 
nyilvános ülést 10 óra 00 perckor megnyitja. 
 
Elmondja, hogy mivel a meghívóban szereplő 1. napirendi pont egy olyan közgyűlési 
előterjesztés, amelyet annak előterjesztői visszavontak, ezért annak tárgyalása a Pénzügyi 
Bizottság előtt is okafogyottá vált. Az elnök az előbbiekben elmondottak szerint azt 
javasolja, a bizottság vegye le a napirendjéről az első napirendi pontot. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatát, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 
 
NAPIREND 
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1. napirendi pont: 

Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által 
bevezetett helyi adók felülvizsgálatáról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(133. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 

 
2. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2021. (……) 
önkormányzati rendelete a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 
2022. évi illetménykiegészítéséről (t e r v e z e t) - Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(134. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat az önkormányzat kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, 
temető üzemeltetési és köztisztasági feladatainak ellátásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(145. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Turisztikai Non-Profit Kft. végelszámolására- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(146. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
5. napirendi pont: 

Javaslat a 2021. évi Béla király téri szilveszteri program járványügyi helyzet miatti 
elmaradására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(147. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
6. napirendi pont: 

Javaslat fizetési megállapodás megkötésére a VOLÁNBUSZ Közlekedési Zártkörű 
Részvénytársaság és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között a 2018; 
2019; 2020. évi helyi közösségi közlekedés ellentételezésének összegére- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(142. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
7. napirendi pont: 

Egyes önkormányzati rendeletekben meghatározott díjak felülvizsgálata- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(150.számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 

 
 

1. napirendi pont: 

Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által bevezetett helyi 
adók felülvizsgálatáról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(133. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 

Máté Péter elnök: Megkéri a bizottságot a napirend tárgyalását megelőzően, hogy 
válasszanak Tóth Róbert tag helyett egy másik jegyzőkönyvhitelesítőt. Elmondja, hogy ő Móra 
Viktória tagot javasolja.  
 

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

42/2021. (XII.17.) határozata 

jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 
Bizottsága 
 

1. a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról 2/2021. 

(VI.22.) határozatát visszavonja; 

 
Határidő: 2021. december 17. 

Felelős: Máté Péter elnök 
 

2. a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 60. §-ára tekintettel a bizottság üléseiről 
készült jegyzőkönyvek hitelesítőjévé 2021. december 17. 
napjától Móra Viktória képviselőt választja meg.  
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Határidő: 2021. december 17. 

Felelős: Máté Péter elnök 
 

Máté Péter elnök: Megkéri Kovács Lászlóné osztályvezetőt, hogy ismertesse az előterjesztést.  
 
Kovács Lászlóné osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

43/2021. (XII.17.) határozata 

adórendeletek felülvizsgálatának jóváhagyásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a 133. számú közgyűlési előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára. 
 
Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
2. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2021. (……) önkormányzati 
rendelete a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2022. évi 
illetménykiegészítéséről (t e r v e z e t) - Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(134. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
 
Máté Péter elnök: Javaslom, hogy támogassuk. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

44/2021. (XII.17.) határozata 

A Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2022. év 
illetménykiegészítéséről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők 2022. évi illetménykiegészítéséről szóló 
rendelettervezetet elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára. 
 

Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
3. napirendi pont: 

Javaslat az önkormányzat kertészeti, parkgondozási, zöldfelület karbantartási, temető 
üzemeltetési és köztisztasági feladatainak ellátásával kapcsolatos döntés meghozatalára- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(145. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
Máté Péter elnök: Magyar Károly igazgatóságvezető urat kérem, hogy mondjon el mindent az 
előterjesztésről. 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm. Ez egy másfél -kétéves történet, hogy ezeknek 
a tevékenységnek az ellátására egy hónappal ezelőttig a Lián kft-vel álltunk hosszútávú 
szerződésben. Ez a szerződés lejárt, és ugye korábban volt egy olyan döntéshozói kívánalom, 
hogy a város valamilyen módon saját teljesítésébe vegye át. Az volt a adta csapásirány, hogy 
a Vagyonkezelő Kft. végezze azt, amit a Lián Kft. csinált. Volt olyan is amit eddig is mi csináltunk 
és ez így egy csomagba össze lesz vonva. Ez lett volna a Vagyonkezelőnek átadva. 2 tervezetet 
készítettünk elő. Az egyik az volt, hogy az egész tevékenység átvonul a vagyonkezelőhöz. A 
másik pedig, hogy az egész tevékenységet az önkormányzat fogja végezni. Az előterjesztés 
tartalmából minden kiderül. A vagyonkezelő Kft-nél lévő tőketartalék az egy olyan 70.000.000 
forint körül van, abból történjen meg a szükséges tehát Lián Kft. tevékenysége átvételéhez 
szükséges gépeknek a beszerzése. Az önkormányzat pedig szerelje fel saját magát a szükséges 
emberi erőforrással és a tevékenységeket végezze el. Az alapvető kiindulási pont az a 
költségcsökkentés volt, illetve az utóbbi időben a Lián Kft munkájára sok volt a panasz az 
utóbbi években így elmondható, hogy másik cél a minőség javítása. A Vagyonkezelő készített 
számításokat igazából az jött ki, hogy sokkal olcsóbb nem biztos, hogy lesz. Viszont olyan 
előnyöket hordoz, ami nem biztos, hogy pénzben kifejezhető. Például a minőség. Egy saját 
kezelésbe végzett tevékenység nyilván jobban ellenőrizhető, kontrollálható. 137 000 000 
forint, amit 2021-ben a Lián Kft. kiszámlázott nekünk. Ez kb. fedezné is az új emberek bérét, 
akik végeznék a munkát.  

Kővári László tag: Tehát a Liánnak szekszárdiak dolgoztak. Ugyanazok az emberek fognak 
átjönni? A másik pedig az, hogy az idén óriási lom mennyiség volt és van nekik egy olyan 
járműjük, ami felszívja. Rendkívül hatékony azzal a kisteherautóval összegyűjteni. A 
beszerzésekben van e ilyen gép? 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Jó a megállatás. Van, akik már érdeklődtek nálunk és a Lián 
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Kft-nél dolgoznak. Nagyrészük szekszárdi. Másik kérdés a gépbeszerzésnél én úgy emlékszem, 
hogy nekünk van egy ilyen autónk most jelenleg is, hogy kézi lombszívó van rajta. A géplistába 
volt platós teherautó, volt rézsűkasza, fűnyíró, olyan fűnyírógépet szereznénk be, amely 
rendelkezik, van adapterrel, ami ezt is tudná. 

Kajos Endre Károly tag: Nekem olyan kérdésem lenne, hogy ha jól emlékszem ebbe a B tervbe, 
gyakorlatilag most így az önkormányzat venné át a dolgokat. Ez egy rettentő nagy pénzügyi 
teher, amit a fejlesztésre fordítana a város. Ha jól értelmezem, akkor ennek a finanszírozását 
biztosítani kéne a költségvetésbe. Körülbelül mit takarnak, mert azért én is javaslom a B tervet 
természetesen. Szóval nem mindegy, hogy mit vállalunk. 

Máté Péter elnök: Tehát amiről most beszélünk az a Lián Kft. által végzett munka kiváltása. A 
többit eddig is a város végezte. Tehát a virágültetés favágó stb. Ezek az emberek Szekszárd 
Város alkalmazottai voltak eddig is. Tehát többletköltség igaziból nem jelentkezik. A beszerzés, 
az, ami a Vagyonkezelő Kft tőketartalékból történne meg a járművek, eszközök beszerzése. Én 
nekem az a javaslatom, hogy ott is maradjanak. A Vagyonkezelő Kft-nél és a Vagyonkezelő Kft. 
tartaná őket nyilván. Ugyanakkor üzemeltető Szekszárd Város lenne. A városnak ugyanakkor 
egy kihívás, hogy próbáljuk meg jobban csinálni. Szerintem lehet. 

Móra Viktória tag: Benne van a az előterjesztésbe a közfoglalkoztatottak hogy tervezzünk 
közfoglalkoztatottakat is bevonni. Tehát bővíteni szeretnénk az önkormányzatnál új 
igazgatóságot kéne létrehozni. 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Sokat egyeztettünk erről az egészről és ez Jegyző Úrnak 
volt a felvetése. Én egyetértek vele személy szerint. Ugye itt hogyha a brigádokat nézzük 50-
60 ember legalább akik és hangsúlyozom, tehát az összes parkgondozás minden köztisztasági 
feladat, ide tartozik, illetve illegális hulladék felszámolása, tehát ez egy nagyon sokrétű feladat. 
A jegyző úr szerint is. Én is egyetértek vele, hogy azért ez minimum egy osztályt igényel. 

Máté Péter elnök: Igen, ekkora létszámhoz szükség lenne egy osztályra és egy emberre, aki 
összefogja ezt.  

Kővári László tag: A következő dolog, hogy volt egy olyan terv, hogy nem elszállítják a 
komposztálandókat, hanem a komposztálás helyben történjen. Ez működik e, vagy sem.  

Máté Péter elnök: Akkor lenne, egy módosítom, de előbb Bartal Zoltán mi a véleménye erről, 
amit mondtam? Ugye azt szeretném, hogy azt rögzítsük, hogy a Vagyonkezelő Kft. a 
tőketartalékból. Ugye a Gazdasági Bizottságnak volt egy ilyen határozata hogy a 
tőketartalékból vásárolja meg a gépeket és ezeket a gépeket bérbe adja, a városnak én azt 
mondom, hogy ne bérbe adja a városnak a Vagyonkezelő Kft., hanem vásárolja meg a gépeket, 
könyveibe tüntesse, fel és egyébként a város üzembetartóként üzemelteti majd azokat. 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Az Annával átbeszéltük, ugye a Vagyonkezelő megvásárolja 
a gépeket, akkor ő az áfát vissza tudja igényelni. Tehát az ott marad a cégnél, viszont úgy a 
könyveiben szerepel. A Vagyonkezelő 7 év alatt tudja ezeket a gépeket leírni. 7 év alatt az 
értékcsökkenést a Vagyonkezelőnek el kell számolnia. Ez veszteség a Vagyonkezelőnek. Itt 
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arányosítani kell ugye a meglévő azt, amit nyerünk rajta úgymond egy áfa-visszaigénylést és a 
7 éves értékcsökkenési leírást. Az áfát a 7 éves értékcsökkenési leírásból és a bérleti díjat el 
kell osztani a 7 évre és az lesz a bérleti díj, ami egyébként minimális összeg. Csak így lehet 
megcsinálni szabályszerűen, hogy a vagyonkezelőnek ne okozzon semmiféle veszteséget. 
Egyébként ezeket, majd ingyen át tudja venni az önkormányzat később. Tehát az 
értékcsökkenés nem jelenti azt, hogy ezek a gépek nem lesznek használhatóak majd. 

Máté Péter elnök: Akkor, ha eddig ezt nem javasolta így senki részletezve, akkor most majd 
én javaslom. Akkor ezt a 7-es pontnak javasolnám.  

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

45/2021. (XII.17.) határozata 

az önkormányzat kertészeti, parkgondozási, zöldfelület 
karbantartási és köztisztasági feladatainak átadásával 

kapcsolatos döntések tárgyában 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a 145. számú közgyűlési előterjesztés „B” határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára az alábbi 7. ponttal 
történő kiegészítéssel: 
7. felhívja a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft.-t, hogy a tőketartalék terhére 
a szükséges eszközöket vásárolja meg és a társaság könyvelésében 
tartsa nyilván, a bérleti díjat az éves amortizáció mértékével 
megegyezően állapítja meg és a felek évente számolnak el a bérleti 
díjjal. 
Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Turisztikai Non-Profit Kft. végelszámolására- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(146. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
Máté Péter elnök: Következő napirendi pont, a javaslat Turisztikai Nonprofit Kft. 
végelszámolására. Berlinger Attila igazgató úr kérlek.  

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Tisztelt bizottság csak nagyon röviden szeretném 
összefoglalni. Még szeptember 30-án született egy olyan tulajdonosi közgyűlési határozat, 
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amely az egyszerűsített végelszámolásáról döntött a Szekszárdi Turisztikai Nonprofit kft-nek. 
Neki álltunk abban a pillanatban ennek a munkának, de mivel különösebb előzetes 
egyeztetések ez ügyben pénzügyi tekintetben nem voltak, ezért egy picit elhúzódott ez a 
történet. Most már látszik. Elkészült egy november 30-ai mérleg, főkönyvi kivonattal, stb. A 
pénzügyi, jogi lebonyolítás miatt kértünk egy havi haladékot és egy gazdasági társaságnál, 
amúgy is célszerűbb egy év végi zárással egy egész évet áttekintve mérleget készíteni és úgy 
visszahozni a tulajdonosi közgyűlés elé. A lényege az, hogy a múltkori döntést alakítsuk át nem 
december 2021. december 1-i nyitással a végelszámolás tekintetében, hanem 2022. január 1-
ével és onnantól kezdve, ugye a törvényi 150 napot biztosít. Ami a pénzügyi rendezést érinti 
én is egyeztettem már az Igazgatóság vezető asszonnyal mi azt írtuk a határozatba, hogy 
ahhoz, hogy megnyugtatóan pénzügyileg is lehessen rendezni a meglévő tartozásokat egy 
2.600.000 forint összeget szeretne kérni a tulajdonostól. Hiszen a társaságnak ugye évek óta 
már nincs bevétele, de ez az is lehet, hogy a végére 0 forint lesz. Az összeg, ami megmarad, az 
értelemszerűen a tulajdonoshoz visszaszáll. Amit ki kell fizetni, ez a Ritek Zrt-nek a tavalyi év 
eleji meglévő szerződéséből és még ki nem fizetett összegéből származó 1.100 000 + áfa. Az, 
kb 1.500.000 ft, illetve Vagyonkezelő felé van még egy 400.000 Ft összegű régi bérleti díj. Itt 
is egyeztettünk igazgatóval, mint ahogy egyeztetünk folyamatosan az önkormányzattal is. 
Gyakorlatilag ez a haladék, a technikai átfutására kellene a tartozásoknak. Annyit még 
megjegyeznék, hogy a bankszámlán van egy 600.000-700.000 Ft összeg, ha felmerülnek egyéb 
költségek, például ügyvédi díj.  

Máté Péter elnök: Én kérdezek. Van itt egy határozati javaslat, aminek a 6-os pontjában nincs 
megjelölve jogcím az összeg mellett.  

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Azt gondoltam a gazdasági igazgatóság segít nekem, hogy 
mi legyen a jogcím. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 
Bizottságának 

46/2021. (XII.17.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában lévő 
Szekszárdi Turisztikai Non-profit Korlátolt Felelősségű Társaság 

végelszámolásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a 146. számú közgyűlési előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja, a határozati javaslat 6. pontjában 
foglaltakkal kapcsolatban javasolja a Gazdasági Igazgatóság 
véleményének kikérését. 
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Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
5. napirendi pont: 

Javaslat a 2021. évi Béla király téri szilveszteri program járványügyi helyzet miatti 
elmaradására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(147. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
Máté Péter elnök: A szilveszteri program járványügyi helyzet miatti elmaradására, közgyűlési 
előterjesztés véleményezése.  

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Összefoglalom az elmúlt hetek történetét. Behoztunk egy 
tájékoztatót az év végi kulturális eseményekről. Ugye 500 fő felett kell védettségi igazolvány. 
Általában minimum 1000-1200 ember szokott jelen lenni. A járványügyi helyzetre tekintettel, 
amúgy az esti disco fellépője is lemondta a műsort. Fölhívtam a környékbeli nagyobb 
településeket, hogy ők hogy gondolják az egészet Tolnán nem lesz, Bátaszéken nem lesz, 
Bonyhádon nem lesz. Egyedül Pakson lesz rendezvény ahova október bele szerződtették a 
Bobán Markovicsot. Tűzijátékot kell említeni még. Megosztó és drága. Ezek elmaradnának. 
Továbbá lesz egy elsejei újévi szimfonikus koncert. 

Móra Viktória tag: Jó ötletnek tartom a koncertet, de itt magunknak szervezünk valamit ez 
oké, de a városlakók is igénylik a rendezvényeket. 

 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 
Bizottságának 

47/2021. (XII.17.) határozata 
a 2021. évi Béla király téri szilveszteri program megtartásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a 147. számú közgyűlési előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára. 
 
Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 
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6. napirendi pont: 

Javaslat fizetési megállapodás megkötésére a VOLÁNBUSZ Közlekedési Zártkörű 
Részvénytársaság és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között a 2018; 2019; 
2020. évi helyi közösségi közlekedés ellentételezésének összegére- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(142. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Máté Péter elnök: 7-es nem kis falat javaslat fizetési megállapodás megkötésére a Volánbusz 
Közlekedési zrt-vel. A helyi közösségi közlekedés ellentételezésének összegére közgyűlési 
előterjesztés. Mindannyian, tudjuk, hogy a menetrend az a városnak a feladata a menetrend 
összeállítása. A menetrendet Szekszárd város nevében állítottuk össze. A buszok jelenleg sok 
kilométert mennek üresen. Ezen régóta nem változtatunk, úgyhogy fizetni kell érte. Helytállni 
közel fél milliárd forint a Volánkövetelés. Több mint 200.000.000 forint az éves veszteség most 
már. Az előterjesztés az tartalmazza, hogy a Volánbusszal van egy megállapodás a 
részletfizetésre. Ezt mi kértük. Tehát elismertük a tartozást. Kérték a jelzálogbejegyzését 
ingatlanainkra. Szeretném a véleményeteket kikérni erről. Nekem van egy saját, de nem 
akarom előre mondani. Beszéljünk erről. 

Kajos Endre Károly tag: Én is megnéztem. Itt félmilliárd forintról beszélünk. Fenn áll a tartozás 
ezt tudomásul kell venni. 

Kővári László tag: Leglényegesebb kérdés. Tudjuk, hogy ki kell fizetni, de nincs megegyezés 
róla. 

Máté Péter elnök: Én ezt így nem támogatom. Eddig nem szerepelt a megegyezésekben 
jelzálog. Ez olyan eladósodását jelentené a városra nézve ami, azt jelenti, hogy az adott 
ingatlan, amit érint az vihető. Fogadják el, hogy ki lesz fizetve jelzálog nélkül. Tehát a 2-es pont 
maradjon ki. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 
Bizottságának 

48/2021. (XII.17.) határozata 
fizetési megállapodás megkötésére az Önkormányzat, illetve a 

VOLÁNBUSZ Közlekedési Zártkörű Részvénytársaság között a 2018; 
2019; 2020. évi helyi közösségi közlekedés ellentételezésének 

összegére 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a 142. számú közgyűlési előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára azzal a 
kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 2. pontját nem támogatja. 
 
Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
7. napirendi pont: 

Egyes önkormányzati rendeletekben meghatározott díjak felülvizsgálata-  
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(150.számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Van egy kormányrendelet, ami kimondja, hogy június 2022. 
július 30-áig semmilyen önkormányzat díj nem emelhető. Semmilyen kedvezmény nem 
bontható meg. Tehát magyarul ugyanannyiért kell mindenféle szolgáltatást végezni az 
önkormányzatnak a lakosság fele, mint az előző évben. Tételesen, hogy ez miket érint: parkoló 
közterület közutak használata vásárok, piacok szennyvíz stb. Minden évben meg kell tárgyalnia 
a Közgyűlésnek. Tudomásul kell venni a Kormányrendeletben foglaltakat.  
 
Máté Péter elnök: Én piacjáró ember vagyok. A piac kezd nem vonzóvá válni. Valahogy 
vonzóbbá kell tenni. Egyik probléma, hogy kevesebb az árú, a kereslet is megcsappant. 
Parkolóhely problémák is vannak.  
 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Én szerintem a 2021-es pandémiás évet ne vegyük alapul 
összehasonlításra. A covid nagyon sok mindenben befolyásolta a piacot. Az árusok a vevők 
sokan féltek kijönni a járványhelyzet miatt. A vásárral ugyanez a helyzet. A többi díjról meg, 
van ez a Kormányrendelet. Júniusban lehet majd újra tárgyalni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

49/2021. (XII.17.) határozata 

egyes önkormányzati rendeletekben meghatározott díjak 
felülvizsgálatáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Pénzügyi Bizottsága a 150. számú közgyűlési előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára. 
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Határidő: 2021. december 17. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 11 óra 13 perckor 
berekeszti.  
 
K.m.f. 
  

 
                                    Móra Viktória 
                            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

   dr. Ambrus Gábor 
                            jegyzőkönyvvezető 
  

 

 

              Máté Péter 
            elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

          jegyző 


